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Tárgy:                Az Egyesület gazdálkodásának ellenőrzése, pénzügyi bizonylatok alapján. 

                           Ellenőrzési időszak: 2015. I-III. né 

 

A gazdálkodás ellenőrzése az első, a második és a harmadik negyedévek bizonylatainak tételes 

átvizsgálásával történt. A házipénztár ellenőrzését is elvégeztük. 

 

Az ellenőrzés megállapításai és ajánlásai: 

 

- Az egyesület gazdálkodása szabályszerű, a házipénztár kezelése naprakész. 

- Az adó-, és a járulékbefizetési kötelezettségének határidőben eleget tett az Egyesület. 

- A gazdasági vezető és az irodavezető által biztosított anyag áttekinthető, rendezett és 

naprakész. 

- Az utalványozás hiánytalanul, rendben megtörtént. 

- Harkányfürdői Közgyűlési rendezvényünk pénzügyi elszámolása megtörtént, lezárásra került.  

- A Debreceni MEN rendezvény pénzügyi elszámolása nem állt rendelkezésünkre, Elnöki 

ígéretet kaptunk, hogy december 9.-én megkapjuk az elszámolást. Így még megoldható, hogy 

a december 17.-i összevont Elnökségi-Választmányi ülésen elfogadható legyen a rendezvény 

záró elszámolása és a pénzügyi átutalás is teljeskörűen megtörténhessen. 

- 2015-ben ellenőrzésünk napjáig kettő Közgyűlés, négy Elnökségi és három Választmányi 

ülés összehívása történt meg.   

- Az egyesületünk szabályzatainak aktualizálása továbbra is feladat a vezetés részére. 

- A régiós munka az ismert megnövekedett feladatok miatt szinte teljesen leállt az országban. 

- Egyesületünk tagjainak nyilvántartása naprakész, pontossága függ attól, hogy tagjaink mikor 

jelzik a bekövetkezett változásaikat. 

- Az egyesület taglétszáma ellenőrzésünkkor 321 fő, amelyből a kettő éve tagdíjat nem fizetők, 

összesen 32 fő várhatóan 2016-ban kizárásra kerül. 

 

- Javasoljuk a vezetés felé, hogy a MEN napok bevételének „maximalizálása” miatt lépjen 

be egyesületünk az ÁFA körbe, a decemberi ülésen vegye ezt a kérdést napirendre. 

 

- Újra kell gondolni, hogy a megváltozott gazdálkodási feltételek között a régiók „életét”, 

hogyan lehetne felpezsdíteni, akár a már felvetődött területi átszabás által. 

 

- Az Egyesület pénzeszközeinek nagyságrendje felveti, hogyan lehetne jobban 

hasznosítanunk? Javasoljuk, hogy ezzel ismét foglalkozzon  a vezetés. 
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